
Ik ben werkzaam op een cluster 4 school als groepsdocente in Zwolle.

Ik kan niet begrijpen waarom deze maatregel doorgevoerd gaat worden! Het reguliere 
onderwijs zit er niet om te springen, al die speciale kinderen te moeten ontvangen. De zorg in 
het reguliere onderwijs is er nog niet aan toe om deze kinderen op te vangen. Wij werken met 
ambulante dienstverleners, welke zorg verlenen binnen het reguliere onderwijs aan de 
speciale kinderen die op deze wijze in het reguliere onderwijs moeten verblijven. Wij zijn 
afgelopen jaar enorm gegroeid, omdat de geboden hulp vanuit de ambulante dienstverlening 
niet toereikend was om de speciale kinderen in het reguliere onderwijs te kunnen behouden. 
Waarom wordt er niet nagedacht over de grote gevolgen wat het passend onderwijs met zich 
mee gaat brengen? Een enorme toename van het aantal thuiszittende jongeren, om nog maar 
niet te spreken over het toenemende aantal zelfmoordpogingen onder deze doelgroep. Ik denk 
niet dat betreffend persoon zich niet kan voorstellen wat zij deze kinderen aan gaat doen. Je 
vraagt immers een blinde ook niet om zonder stok zijn/haar verdere leven te leiden.

 Echt onvoorstelbaar dat dit in Nederland kan gebeuren! Laat me raden wat er met de centen 
vanuit deze bezuiniging gaat gebeuren.Echt zwak om juist deze doelgroep te moeten 
pakken...Kom eens langs op een speciaal onderwijsschool, neem zelf eens een kind met 
Asperger een week in huis en ga dan eens oordelen. .Ik hoop dat degene, die nu dit besluit 
neemt straks ook een ware held(in) zal zijn als alles mislukt, want dat gaat het....Wees dan 
ook zo dapper om je ongelijk toe te geven, maar dat zal wel niet gebeuren. Dan verlaten dit 
soort laffe mensen het toneel via de achterdeur en staat de hele toko op zijn kop. Ik kon het 
mijzelf niet vergeven als je straks weer in de krant leest hoe een autistisch kind met een 
bovengemiddeld IQ zelfmoord heeft gepleegd, omdat hij/zij gepest werd op school...maar 
iemand anders kan dat waarschijnlijk wel....Erg dapper!!!

Was eens langsgekomen om met de mensen van de werkvloer te spreken, zowel binnen 
speciaal onderwijs als binnen het reguliere onderwijs en dan waren er betere oplossingen 
gekomen. Het geld wat nu via bezuinigingen opgebracht moet worden, kan straks dubbel 
bijgelegd worden om alle problemen op te lossen. Wij beginnen al steeds meer op die landen 
te lijken waar er  zogenaamd een democratie is en waar er naar de mensen geluisterd 
wordt….maar stiekem wordt er toch gedaan wat een aantal personen(die niet eens verstand 
hebben van datgene waar ze over beslissen) voor goed aangenomen hebben.


